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Dato: Tirsdag 14. mai 2024 
Tid: 19.00 – 21:00 
Sted: Klubbhuset til Fuvo på Oppaker 

Dagsorden: 
1. Konstituering. 

 Godkjenning av møteinnkallingen. 
Vedtak: Innkallingen ble enstemmig godkjent 
Opplysninger om antall frammøtte og antall fullmakter. 
Vedtak: Det møtte 16 stemmeberettigete på årsmøtet. 

 Valg av møteleder. 
Vedtak: Styreleder leder årsmøte.  Enstemmig vedtatt.

 Valg av protokollfører og to medlemmer til protokollunderskrift. 
Vedtak: Som protokollfører ble Henrik Karlstad, samt Ellen Aatangen og Helge Hamre til å 
signere protokollen.  For ordens skyld signerer også styreleder.  

 Godkjenning av dagsorden. 
Vedtak: Dagorden ble enstemmig godkjent. 

2. Behandling av styrenes årsberetning. 
Vedtak: Årsberetning for mai 2023 til mai 2024 ble enstemmig godkjent. 

3. Styrehonorarer: Styrehonorar for perioden 2023 til d.d. 2024. 
Vedtak: Styrehonorarene ble godkjent, Helge Hamre stemte imot, han mente at styrehonoraret ikke 
sto i forhold til styrets arbeid i 2023/2024 

4. Gjennomgang og godkjenning av årsregnskap 2023 med budsjett for 2024. 
Vedtak: Regnskapene for 2023 og budsjett for 2024 ble enstemmig godkjent. 
Helge Hamre mente at utbetaling til gavekort var i strid med skatteloven og ulovlig. 
Styreleder påpekte at dette er en andel av styrehonoraret som kan utbetales skattefritt inntil  
kr 5.000, - i henhold til en generell regel som gjelder for alle bedrifter og organisasjoner.  

Helge Hamre påpekte også at ifølge skatteloven er velforeninger som vår, er ikke pliktig til 
å betale arbeidsgiveravgift. Dette ble ikke oppdaget hverken av forretningsfører Sefbo eller 
av revisor, og er sterkt kritikkverdig."
Lagt  til: 

Velforening/grendelag er en organisasjon for ivaretakelse av nærmiljøet i et boligområde. 
Interessene kan gjelde trafikkforhold, infrastruktur som veg, vann og kloakk, lokalmiljø som 
lekeplasser og parkanlegg, eller andre forhold. I forhold til skattereglene regnes slike 
organisasjoner for skattefrie institusjoner som betegnes som allmennyttige eller veldedige, 
jf. Skatteloven § 2-32 annet ledd tredje punktum. Se også Skatte-ABC 2023/24 S-15 Skattefrie 
institusjoner mv. pkt. S-15-4.3. 
Det betyr at velforeninger og grendelag er fritatt for plikten til å sende inn lønnsopplysninger 
når samlet lønnsutbetaling til en person i løpet av inntektsåret ikke overstiger kr 10 000 for 
2024 (for 2023: det samme). Se mer i emnet Lønnsopplysningsplikt for skattefrie 
organisasjoner. 
Gaver og naturalytelser ervervet i arbeidsforhold er i utgangspunktet skattepliktig for mottaker. 
Det er følgende unntak: 
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Gaver 
Beløpsgrense 

(inkl. mva) 
Lønns- 

innrapportering 
Skattemessig 

fradrag 
Konto 

Jubileum, merkedager, runddager 
mv. (**) 

Se tabell Nei Ja 5900

Andre gaver (julegaver mv) i løpet 
av året (**) 

kr 5 000 (for 2023: det 
samme) 

Nei Ja 5900

Oppmerksomhetsgaver; vin, 
blomster, konfekt 

"Bagatellmessig" Nei Ja 5900

Imidlertid kommer det inn et moment til: 
Det skal ikke betales arbeidsgiveravgift når totale lønnsutgifter i veldedig eller allmennyttig institusjon 
eller organisasjon er under kr 800 000 for 2024 (for 2023: det samme),10 (om hvilke institusjoner eller 
organisasjoner som regnes som veldedige eller allmennyttige og ikke, se ovenfor). Fritaket gjelder bare 
for lønnsutbetalinger opp til kr 80 000 for 2024 (for 2023: det samme) pr. arbeidstaker.

Konklusjon: Styreleder mener at styrehonorarer fordelt på gavekort (en andel av styrehonoraret) er 
håndtert i henhold til gjeldene lovverk. Arbeidsgiveravgiften er ikke håndtert riktig og dette tas opp 
med forretningsfører. 

5. Valg av styre: 2 styremedlemmer er på valg for 2 år, og varamedlem er på valg for 1 år. 
Som styremedlemmer er Tor Axel Eliassen og Ken Robin Stigen Karlstad gjenvalgt for 2 år. 
Geir Haugelien ble valgt som varamedlem under årsmøtet.  

Valgkomite: 
Helge Hamre ble valgt som leder av valgkomiteen, ingen andre ble valgt. 

MØTET BLE AVSLUTTET 20:40, og vi gikk over i «beboermøte». 

Ting som tas opp i plenum av beboere:  
- Dårlig sikt i Valsevegen, beboer ønsker at Valsevegen 9 blir ryddet for å bedre trafikksikkerheten. 
-Helge Hamre informerte litt om utbygningsavtaler, hva Nes kommune har gjort og ikke gjort. 

Oppaker, den 14 mai 2024 

______________________ _____________________  _______________________ 
Øyvind Sætre Gulbrandsen Ellen Aatangen  Helge Hamre 
Styreleder 
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